
 
 

 

 

Referat 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

 

 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 B • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Opfølgning fra sidst Bo 19.00- 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

Alle 19.05 – 19.30 

3 I • Indeklima 

Status 

BS, alle 

 

19.20 - 19.25 

4 D, B • Budget 2018 (bilag) 

Skolebestyrelsen har mulighed for at afgive høringssvar i 

forbindelse med processen omkring kommunens budget for 2018. 

Høringsbrevet er med som bilag, mens høringsmaterialet kan 

findes på 

https://www.kalundborg.dk/Politik/Budget_og_Regnskab/Budget

_2018/Høringsmateriale_budget_2018.aspx 

BS, alle 19.25 - 19.55 

5 D, B • Ferieplaner for de kommende skoleår (bilag) 

Skolebestyrelsen har mulighed for at afgive høringssvar i 

forbindelse med processen omkring de kommende års 

ferieplaner. 

BS, alle 19.55 -20.05  

6 I, D • Principper (bilag fra tidligere møder) 

Der er udarbejdet forslag til reviderede principper, der er blevet 

behandlet af den nedsatte arbejdsgruppe. 

Bestyrelsens principper skal færdigbehandles i løbet af de 

kommende - få - måneder. 

alle 

 

20.05 - 20. 20 

7 I • Valg til skolebestyrelsen, foråret 2018 

I løbet af foråret skal vælges fire medlemmer og et antal 

suppleanter for at erstatte de fire, hvis valgperiode udløber pr. 

31. juli 2018. 

Det vil være hensigtsmæssigt allerede nu at fastlægge tidsplan og 

begynde at reklamere for valget. 

BS, alle 20.20 - 20.40 

8 I • Eventuelt Alle 20.40-21.00 

Referat 

 

0.  

Pias navn er nu korrekt på dagsordenen:-) 

Godkendt. 

 

1. 

Nu er vi i gang efter sommerferien.  

Nye elevrødder deltager: Kasper og Ida. 

Antimobbestrategien er under implementering - på Intra og til forældremøder. 

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

6 - 2017 

Dato 

31. august 2017 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Bo Christiansen 

Mødedeltagere  

Bettina Elmeskov Mortensen.  Bo Christiansen. Lone Varming. Michael Thomsen. Pia Kjeldgaard.  Elevråd. Pernille Kjellberg.  Bo 

Søndergård. 

Fraværende: Brian Hyldig. Carsten Petersen. Thomas Naur Olsbro. Torben Hocke. Næste møde (tid/sted) 

2. oktober 2017 kl. 19:00 

https://www.kalundborg.dk/Politik/Budget_og_Regnskab/Budget_2018/Høringsmateriale_budget_2018.aspx
https://www.kalundborg.dk/Politik/Budget_og_Regnskab/Budget_2018/Høringsmateriale_budget_2018.aspx


 

 

2. 

Elevråd: 

Ny konstituering. 

Et enkelt møde er afholdt. 

Pædagogisk råd og skolemøder: 

Planlægning er i gang - Meebook tager tid.  

MED: 

Første møde i morgen.  

Sygefraværsstatistikken er pæn. 

Meget vikardækning - men mest pga. alt muligt andet. 

Stemningen er god i personalegruppen. 

Formand: 

Der har været holdt formandsmøde i Svebølle. Bo C. meldte afbud.  

Ledelsen: 

Nye medarbejdere i gang. Ny inklusionspædagog ansat og startet. 

Opslag ude på ½ stilling til tysk og evt. engelsk. Ansættelsesudvalg skal nedsættes. 

Besøg af Joh. Rasmussen til trafikundervisning til 6. kl. 

Meebook tager tid.  

 

3. 

På tirsdag skal BS til møde med Rune fra Team Ejendom. Der forventes at blive fremlagt rapport fra 

SEAS-NVE som lovet tidligere. 

En del ting fra tilstandsvurderingen er ved at blive ordnet.  

Pedellen forventer en bedring i temperaturen til vinter.  

Genindvindingsanlægget er slukket, da det pt. ikke virker. 

Michael vurderer, at der burde være gennemført en 5-års-gennemgang - AB92.  

BS spørger til det på mødet. BS melder tilbage efter mødet. 

 

4. 

Det kommunale budget er sendt i høring.  

Budgettet er fremskrevet. Følgende "vedkommer"skolen:  

Det foreslås, at der undlades pris og evt. lønfremskrivning.  

Udgifterne til vand og varme: Det foreslås, at der tilføres 1,4 mio. til skolerne, så "hullet" kan lukkes.  

Der er ikke afsat penge til en ny "Få det nu fikset"-pulje.  

Godt med kulturbustilbud.  

Diskussion om ressourcetildelingmodellen.  

Bo C. er tovholder på høringssvar. Send input til Bo senest mandag d. 4/9 kl. 12.00. Bo sender forslag til 

høringssvar rundt tirsdag.  

 

5. 

Ferieplanerne er sendt i høring. Bo C. er tovholder på høringssvar.  

Der spørges til idé om fleksible efterårsferier/vinterferier. Der er almindelig enighed om, at det er en 

dårlig idé.  

Send input til Bo senest mandag d. 4/9 kl. 12.00.  

 

6. 

Udvalget fra sidste år fortsætter og LV tilbyder sin assistence. 

Til næste møde fremlægges tidsplan for princip-arbejdet.  

 

7. 

De, der er på valg er Bo, Brian, Michael og Thomas. Michael kan ikke genopstille. Resten bedes overveje, 

om de gerne vil genopstille. 

Mulige kandidater må gerne opfordres.  

 

8. 



 

Forslag om Kys og Kør snarest muligt. Bo C. prøver at få kontakt til landbetjenten.  

Pia foreslår, at der laves "huskeskilte". 

Det foreslås, at Karl Åge Poulsen inviteres til at kigge på skiltning.  

Bo C. sender forslag til dato.  

PK genudsender trafikskriv på Facebook og på Intra.  

 

Bettina foreslår, at der strammes op på tilsynet med eleverne i forhold til bevægelsesparken. 


